
Vraagstellingen en verduidelijkingen over de voorbije zes jaren 

 
Persbureau, 2008-09-22 
“Vorming, animatie, decentralisatie.” Dit zijn enkele onderwerpen over de 
vraagstellingen die maandagmorgen aan de orde kwamen in de plenaire 
vergadering en die gericht waren aan Moeder Antonia. Voordien hadden 
de Kapittelleden de tijd om na te denken over de 136 pagina’s van het 
Verslag van het vorige sessenium. 
De vorming is één van de meest evidente thema’s die naar voor komen. 
Vanuit de vele vragen die de zusters hierover gesteld hebben, wijs dit 
erop dat dit thema een dringende prioriteit wordt. Vele vragen gingen ook 
over de persoonlijke begeleiding en de noodzaak om criteria vast te 
leggen om te kunnen onderscheiden.  
Ook werden er vragen gesteld en verduidelijkingen uitgesproken omtrent 
de animatie en het beleid vandaag. Vooral dan: hoe centralisatie en 
decentralisatie tot een harmonie brengen, of welk is het evenwicht tussen 
animatie en beleid op provinciaal en locaal niveau? 
In het Verslag was ook sprake van “open wegen…” Eén van de items die 
als zeer belangrijk voor de toekomst naar voor komen is het “verdiepen 
en vertalen van het Preventief Systeem; de educommunicatie en een 
ecologisch bewustzijn.” 


